
De	fractie	van	Nieuw	Lisse	heeft	recent	een	bezoek	gebracht
aan	de	vrijwillige	brandweer	van	Lisse.	We	hadden	een	paar
vragen	en	waren	ook	benieuwd	hoe	het	ze	momenteel
vergaat.	De	locatie	hadden	we	weleens	ter	discusie	gesteld,
maar	ons	werd	goed	inzichtelijk	gemaakt	waarom	de	locatie
niet	zo	maar	is	gekozen.	Het	belangrijkste	is	de	snelheid

waarmee	ze	op	diverse	locaties	kunnen	komen,	maar	ook	de	snelheid	waarmee	de	vrijwilligers
na	melding	bij	de	kazerne	kunnen	zijn.	Middels	een	plattegrond	met	stipjes,	waar	de
brandweervrijwilligers	wonen,	werd	ons	duidelijk	dat	je	de	kazerne	niet	zomaar	kan	verplaatsen.
Wij	kijken	terug	op	een	mooi	bezoek	en	een	fijn	gesprek.	Met	als	afsluiter	een	kijkje	over	Lisse
op	zo'n	30	meter	hoogte.	

Op	17	juni	is	de	training	"Permanente	campagne	met	je	partij"
gevolgd	door	onze	fractie.	De	training	werd	gegeven	door
Gerben(uiterst	rechts	op	de	foto)	van	het	kennispunt	lokale
partijen.

Het	doel	van	de	training	is	om	weer	eens	helder	te	krijgen
waar	we	staan	en	wat	we	willen	bereiken	als	partij.	Zijn	we
herkenbaar	en	onderscheidend	genoeg.	Na	een	aantal
opdrachten	begon	hier	en	daar	weer	ideeën	te	borrelen.

Daarover	later	meer,	we	kijken	terug	op	een	mooie	avond.	
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Zet	hier	een	korte,	pakkende	omschrijving	van	uw
nieuwsbrief.
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Werkbezoek	vrijwillige	brandweer

Kadernota	Pro	Memori

De	kadernota	2025-2028	is	recent	vastgesteld	door	de	raad.	Met	het	ravijnjaar	2026	in	het
vooruitzicht	en	de	daarbij	horende	onzekerheden	was	het	geen	reden	voor	een	feestje.	De	rode
draad	door	de	algemene	beschouwingen	is	dan	ook	het	sombere	toekomstbeeld	financieel
gezien.	Voor	veel	posten	is	het	nog	onduidelijk	of	de	dekking	gevonden	wordt	en	of	de
gereserveerde	bedragen	toereikend	zijn	voor	de	uit	te	voeren	taken.	Om	nog	maar	niet	te
spreken	over	de	posten	met	aanduiding	PM(pro	memori)	oftewel	we	weten	het	gewoon	niet.

Wij	als	Nieuw	Lisse	hebben	dan	ook	lang	gediscussieerd	of	we	de	kadernota	wel	moeten
vaststellen	als	er	nog	zoveel	onduidelijk	is.	Iets	vaststellen	waarin	de	structurele	posten	sneller
oplopen	dan	de	gevraagde	bezuinigingen	inlopen.	Wij	kunnen	hier	niets	mee.	Uiteindelijk
hebben	we	besloten	de	kadernota	toch	vast	te	stellen	met	voorbehoud	dat	we	bij	het
behandelen	van	de	begroting	bepaalde	posten	toch	kunnen	amenderen.

Er	waren	twee	amendementen	voor	deze	behandeling	van	de	kadernota.

Een	van	de	PvdA-GL	over	investeren	in	de	lokale	huisvestingsverordering.	Met	het	gevraagde
budget	wil	men	onderzoeken	op	welke	wijze	woningsplitsing	kan	bijdrage	aan	de
woningvoorraad.	Ook	wordt	gevraagd	te	kijken	naar	tijdeijk	bouwen	in	de	rode	contouren	en	out
of	the	box	denken	met	diverse	woonvormen	en	locaties.	Een	amendement	waar	we	wel	positief
naar	keken,	het	overlapt	voor	een	groot	gedeelte	"onze"	jongere	motie(een	mooi	initiatief	van
het	Fioretti	College)	die	helaas	verworpen	werd.	Wel	hadden	we	moeite	met	de	gevonden
dekking.	Door	een	toezegging	van	de	wethouder	is	het	niet	tot	indienen	gekomen.

Het	tweede	amendement	werd	door	de	VVD	en	D66	ingediend	en	heeft	betrekking	op	de	extra
verhoging	van	de	OZB.	Om	de	begroting	van	2025	rond	te	krijgen	moet	het	college	o.a.	grijpen
naar	het	allerlaatste	redmiddel	namelijk	de	extra	verhoging	van	de	OZB.	De	extra	verhoging	van
2.6%	zou	volgens	het	amendement	terug	gebracht	moeten	worden	naar	maximaal	1.6%	en	het
verschil	á	75.000	euro	dekken	door	een	greep	uit	de	algemene	reserves	te	doen.	Als
compensatie	voor	een	nieuwe	financieringssystematiek	van	de	overheid	mag	de	gemeente
eenmalig	het	bedrag,wat	de	overheid	minder	overmaakt	aan	de	gemeente,	uit	de	algemene
reserves	halen	en	als	baten	opvoeren.	Dat	vinden	wij	een	slecht	plan,	geld	uit	reserves	halen
terwijl	er	een	flinke	bezuinigingsopdracht	voor	ons	ligt.	Recent	is	er	door	de	zelfde	partijen,	voor
vervanging	van	de	hockeyvelden,	een	dergelijk	bedrag	aan	kapitaallasten	gedekt	vanuit	de
reserves	accomodatiebeleid	waar	wij	tegen	waren.	Los	van	het	feit	dat	de	bezuiniging	op	het
accomodatiebeleid	weer	niet	gehaald	wordt,	had	een	sobere	oplossing,	die	wij	als	Nieuw	Lisse
voorstelde,	zomaar	1%	minder	OZB	verhoging	kunnen	betekenen.

Het	lijkt	alsof	er	te	dicht	op	het	zoeken	naar	de	oplossing	gezeten	wordt,	waardoor	het	totaal
niet	meer	overzien	wordt.	Daarom	zeggen	wij	altijd	dat	we	achterin	de	bus	willen	zitten	voor	het
beste	overzicht.

Toch	nog	een	positieve	noot.	Uit	de	achterzak	van	het	CDA	viel	plots	een	motie,	die	de
voorgestelde	verhoging	meteen	als	maximale	verhoging	stelde.	Met	een	inspanningsverplichting
voor	het	college	om	er	alles	aan	te	doen	om	onder	de	2.6%	verhoging	te	blijven,	Deze	motie
kon	op	onze	goedkeur	rekenen	en	is	dan	ook	bijna	raadsbreed	aangenomen.	

(kinder)burgemeester
Zoals	velen	niet	ontgaan	zal	zijn	heeft
burgemeester	Spruit	haar	ontslag
aangevraagd.	Daarnaast	hebben	we	ook
afscheid	genomen	van	de	eerste
kinderburgemeester.	We	mogen		in	Lisse
dus	opzoek	naar	twee	burgemeesters.
Een	echte	en	een	kinder	burgemeester.

Zomer	reces
Met	de	raadsvergadering	van	juli	als
afsluiter	is	het	zomer	reces	voor	ons
begonnen.	Eind	augustus	beginnen	we
weer	met	de	eerste	fractievergaderingen.
De	eerst	volgende	nieuwsbrief	kunt	u
eind	september	begin	oktober
verwachten.

Training	Permanente	Campagne!

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	info@nieuwlisse.nl	toe	aan	uw

adresboek.
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